
B StockholmsV stad
Råd för funktionshinderfrågor
vid stadsbyggnadsnämnden och
exploateringsnämnden

PROTOKOLL 7/2021/2021

Tid Tisdagen den 7 december 2021
kl 13.00 - 16.00

Plats Lavals rum, Tekniska Nämndhuset
Justerat

1~~11~~~~
Bengt Håkansson
ersätter Ulf Uddsten

Närvarande
Ledamöter:
Jan Lamby (HSO/HRF), ordföranden
Amir Amirriazi (OHR)
Bengt Håkansson (HSO/Elöverkänsligas förening i
Stockholms län)
Ulf Uddsten (HSO/FUB)
Håkan Jarmar (ASS)

Tjänstemän:
Rådets sekreterare Rakel Nilsson och Erik Germundsjö samt
föredragande från stadsbyggnadskontoret.

§ 1
Val av justerare

Beslut
Rådet utser UlfUddsten att tillsammans med ordföranden
Jan Lamby justera dagens protokoll.

§2
Dagordningen fastställs
Efter tillägg under punkten Övriga frågor godkänner rådet
dagordningen.

§3
Föregående protokoll
Rådet godkänner protokoll nr 6/2021 och lägger det till
handlingarna.

www.stockholm.se
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§4
Inkomna skrivelser och protokoll

a) Protokoll 6/2021 för trafiknämndens och
Stockholm Stads Parkering AB råd för
funktionshinderfrågor 2021-09-20

b) Protokoll 8/2021 för miljö- och
hälsoskyddsnämndens och fastighetsnämndens råd
för funktionshinderfrågor 2021-10-04

c) Protokoll 5/2021 för kommunstyrelsens råd för
funktionshinderfrågor 2021-10-25

Beslut
Rådet anmäler protokollen och lägger dem till
handlingarna.

§5
Sammanträdestider 2022

Rådet fastställer datum för sammanträden 2022 enligt
följande:

8 februari
8 mars
12 april
17 maj
6 september
11 oktober
29 november

www.stockholm.se

Sammanträdena hålls kl. 13.00 - 16.00 i Tekniska
Nämndhuset, om inte annat anges på kallelsen. Rådet
kommer utöver detta att träffa respektive nämnds
presidium under våren. Rådet kommer att träffa
exploateringsnämnden den 20 oktober och
stadsbyggnadsnämnden den 10 november 2022.

Rådet följer utvecklingen av pandemin och nya
restriktioner för att förhålla sig till distans.
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§6
Exploateringskontorets arbete med
tillgänglighetsbesiktningar

Per Qvist från exploateringskontoret och
exploateringskontorets tillgänglighetsgrupp deltar.

Per Qvist presenterar de två tillgänglighetsbesiktningar
som exploateringskontorets tillgänglighetsgrupp utför
varje år. Tillgänglighetsbesiktningama utförs primärt som
en kunskapsåterföring för kontoret, för att se hur väl
befintlig lagstiftning uppfylls.

Per exemplifierar identifierade fel under de senaste tre
åren som ses som intressanta för rådet. Här återfinns
bland annat missuppfattningar om olika materials
tillgänglighet, sittplatser som inte är korrekt utformade
och bristande visuella kontraster.

Per avslutar med att konstatera att exploateringskontoret
inte nått ända fram, det förekommer fortfarande fel och
vidare utbildning behövs.

Frågor ställs och besvaras

Beslut
Rådet tackar för en intressant dragning.

Rådet efterfrågar regelbundna dragningar från
exploateringskontoret, särskilt efter att enskilda
tillgänglighetsbesiktningar genomförts.

www.stockholm.se

§7
Inbjudan till samråd om förslag till revidering av
Program för city dnr 2017-06022

Åsa Sjöstrand från stadsbyggnadskontoret deltar för att
presentera förslag till revidering av Program för city.
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Programmet revideras för att göra city-kvarteren mer
attraktiva och hållbara. Åsa berättar hur tankarna i arbetet
har gått för att göra stadsdelen mer levande. Det
reviderade programmet kommer vara ett verktyg att arbeta
utifrån och fungera som vägledning och stöd för
utvecklingen av City.

Frågor ställs och besvaras.

Beslut
Rådet tackar för dragningen och lämnar följande
synpunkter:

• Rådet anser att bristen på
funktionshinderperspektiv i programmet är
påtaglig. I kapitlet gällande offentliga rum nämns
funktionshinder inte alls i kontrast till
barnperspektivet som ägnas stort utrymme. I
referenserna återfinns inga av stadens dokument
som är viktiga för funktionshindrade.

• Rådet anser att gränsområdena mellan stadsdelen
och angränsade stadsdelar behöver belysas. Som
exempel ger rådet området mellan City och
Kungsholmen vid Stadshuset, ett område med
mycket trafik som är svårt att röra sig i.

§8
Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för
Grimsta 1 :2 vid Medsolsbacken i stadsdelen
Hässelby Strand, S-Dp 2020-13965

Alina De Liseo Petersson från stadsbyggnadskontoret
deltar.
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Alina presenterar detaljplanen för Grimsta 1 :2 med fokus
på de element som är av intresse för rådet. Plan två av
fastighet kommer vara vikt till LSS-bostäder. För dessa
boenden finns angöring planerad utanför en av entreema
där gatan är plan nog. Under huset finns garage och här
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finns parkering tillgänglig för funktionshindrade med ett
parkeringstal på 0, 1.

Frågor ställs och besvaras.

Beslut
Rådet tackar för dragningen och lämnar följande
synpunkter:

• Rådet anser att angöring och parkering vore
lämpligare till höger om entren mot Medsolsbacken
så att man hamnar närmare vad som framstår som
en huvudentre samt för att undvika att större bilar ej
kommer fram till de aviserade parkeringarna inne i
garaget.

• Rådet efterfrågar ett parkeringstal högre än 0, 1 för
LSS som är mer jämställt med övriga lägenheters
parkeringstal.

§9
Genomgång av utsända checklistor

a) Detaljplan för Nordens Vänner 2 i stadsdelen
Bredäng,2020-15949

Beslut
Rådet lämnar inga synpunkter

b) Detaljplan för Byälvsvägen i stadsdelen
Bagarmossen, 2020-05367

Beslut
Rådet lämnar inga synpunkter

c) Detaljplan för Sexmännen 1 m.fl. i stadsdelarna
Gamla Enskede och Enskedefältet, 2017-09938

Beslut
Rådet lämnar inga synpunkter

www.stockholm.se
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§ 10
Bevaknings lista
Rådet lämnar bevakningslistan oförändrad.

§ 11
Övriga frågor

Detaljplan för Genua 1
Ordföranden Jan Lamby har mottagit en skrivelse rörande
ny detaljplan för Genua 1 inskickat av boende i
fastigheten. De ifrågasätter varför inte verksamheten
Teckensnurra nämns, en hyresgäst i fastigheten som redan
bidrar till det liv i gatumiljön som efterfrågas.
Verksamheten riskerar att behöva läggas ner.

Ledamöterna diskuterar att de inte brukar ställa sig bakom
enskilda hyresgäster. Men de kommer överens om att
inkomma med en skrivelse där man kallar till en remiss
för nytt samråd.

Vid protokollet

~

Erik Germundsjö
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